
 

Zasedání školské rady 6. 9. 2021 

 

Přítomni: Lucie Václavková, Alena Kolovrátková, Markéta Kadlecová, Hana Sieglová, Petr 

Soukup 

 

Hosté: Rajová Štěpánka, Fuchsová Jolana  

 

Hlavní bod programu: 

1. Seznámení s novou paní ředitelkou 

2. Různé 

 

Seznámení s novou paní ředitelkou 

P. Václavková přivítala Mgr. Rajovou v její funkci a požádala ji, by představila školské radě 

své hlavní záměry. 

 

Mgr. Rajová uvedla: 

- nechystám velké změny, 

- líbilo se mi, jak je škola vedené – dopřáváme sluch dětem, řešíme problémy, nezametáme 

je pod koberec. 

- plánuje zavést v nejbližší době – praxi vysokoškolských studentů na škole – máme lepší 

možnost vybírat si budoucí učitele. 

 

P. Václavková se zeptala, jaká je situace na škole ohledně obsazování míst učitelů a 

asistentů. 

 

P. Rajová uvedla, že: 

- škola nadále hledá dvojjazyčné asistenty, 

- byl přijat učitel pro druhý stupeň (přírodopis, matematika, tělocvik), 

- nejtěžší bylo najít učitele na první stupeň, nakonec nastoupí původní asistentka Markéta 

Syrová, která má VŠ + bakaláře ve speciální pedagogice a dodělává si požadovanou 

kvalifikaci. Na škole působí už 8 let. 

 

P. Kolovrátková se dotázala na priority. 

 

P. Rajová uvedla, že obrovským problémem je kapacita školy, aktuálně zejména 6. Třída. 

S kapacitou školy hýbat nemůžeme, ale s kapacitou tříd ano.  

 

 

P. Kadlecová se zajímala o spolupráci s PedAcademy a p. Kolovrátková se dotázala, zda se 

p. ředitelka již sešla se zástupci PedAcademy? 

 

P. Soukup shrnul historii spolupráci s PedAcademy a p. Sieglová uvedla, že aktuálně existují 

pro rodiče i jiné alternativy cizojazyčné výuky (Klánovice, Jirny). 

 



 

P. Rajová uvedla, že o problémech s PedAcademy ví. Na jednu stranu se zvyšuje prestiž, na 

druhou stranu je tu řada problémů a není na prvním stupni nefunguje taková soudržnost. 

 

Usnesení: Školská rada žádá p. ředitelku, aby na prosincové zasedání školské rady 

připravila svůj návrh řešení C tříd.  

Pro: 5 

 

Různé 

P. Václavková se dotázala na podpůrná opatření pro žáky v souvislosti s covidem. 

 

P. Rajová uvedla, že škola dostala finance na doučování dětí (dobrovolné). Aktuálně se 

snaží vytipovat děti, které to potřebují. Část peněz může být využita i na stmelovací kurzy. P. 

Mikelová naplánovala akce a byly vyčleněny prostředky, část z nich získané také od obce. 

 

P. Václavková se dotázala p. Kadlecové na výsledky srovnávacích testů Kalibro. 

P. Kadlecová uvedla, že je ještě brzy a přislíbila připravit výsledky na prosincové zasedání 

školské rady. 

 

P. Václavková připomněla blížící se volby do školské rady a informovala o složení funkce p. 

Kubíčka. Školská rada má dostatečný počet členů, aby mohla pokračovat v činnosti. 

 

Úkoly na příští zasedání: 

P. Václavková zašle p. Soukupovi volební řád školské rady (bez odkladu). 

P. Rajová připraví pro prosincové zasedání návrh na řešení C tříd. 

P. Kadlecová na prosincovém zasedání bude informovat o výsledcích testů Kalibro. 

P. Václavková zašle p. ředitelce info o záležitostech, které je třeba předkládat školské radě 

ke schválení. 

 


